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Jeg syntes at klubben skal skifte navn til OK-Hareskoven fordi;
1. Navnet passer til klubbens beliggenhed.Den skov der løbes i, samt den S-togs station, som ligger 5 minutters gang fra klublokalet.Vores navn burde signalere, hvor klubben har sit udgangspunkt for løb og klublokale.
2. Klubben og skoven er let at komme til fra København pga. S-toget.
3. Lige nu hedder vi OK-Skærmen, med det ved ingen hvor er, medmindre man har løbet o-løb længe.Ok-Skærmen-Værløse, ligger ikke i Værløse.Vores navn burde signalere, hvor klubben har sit udgangspunkt for løb og klublokale.
4. Jeg har hørt at klubben kommer fra Nørrebro, hed vi da OK-Skærmen-Nørrebro.Så flyttede klubben til Værløse. OK-Skærmen-Værløse.Nu løbes der i Hareskoven. Klublokalet ligger i Hareskoven, så hvorfor hedder vi stadigOk-Skærmen-Værløse ?Hvorfor ikke OK-Hareskoven eller OK-Skærmen-Hareskoven.
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